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На вниманието на доц. д-р Тодор Чобанов, Относно- Изменение и допълнение на Наредбата за 

прием в детски градини 

 

Уважаеми г-н Чобанов, 

 
 

Настоявам поради сегашната тежка икономическа ситуация да се използва пълния капацитет на 
общинските детски градини и ясли. В условията на сегашната криза много фирми и 

предприятия направиха съкращения и намаляване заплатите на персонала си. Хората едва 

успяват да покриват ежедневните си разходи и им е напълно невъзможно да отделят средства 
за частни градини. За повечето семейства да плащат таксата за частна градина е финансово 

равностойно на това, едният родител да е безработен! А какво да правят тези с две неприети в 
градината деца? Трябва да се помиси и по този въпрос- поне едно дете от семейство, когато и 

двете деца са във възраст за ходене на градина, да има задължително достъп до държавна 

градина. 
 

 
 

С уважение, 
Даниела Савова 

 


